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Tisztelt Elnök Asszony!

"Szigorítják-e a késésekkel kapcsolatos szabályokat?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Kóka János gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Koszorús László, országgyűlési képviselő (Fidesz-MPSZ) vagyok . Mivel lakhelyem és
munkahelyem magyarországi viszonylatban elég messze esik egymástól, jogosítvány
hiányában, gyakran utazom vonattal .

Sajnálatos módon, a vonatok - még az InterCityk is - gyakran (áprilisban több
alkalommal is a lapok címoldalára került) késnek, több kellemetlenséget is okozva ezzel .

Kérdésem a következő : tervezik-e az erre vonatkozó szabályok szigorítását,
elkerülendő az utasok pénz- és időbeli veszteségét, és így a MÁV veszteségét is?

Várom válaszát .

Írásbeli kérdés

Budapest, 2007 . április 20 .

Koszorús László
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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